

Winter 2021



**W** HÔTELLERIE & SPA

# ULTIMA COURCHEVEL

Resort \*\*\*\*\* Restaurant & Spa



© Ultima Courchevel

**ULTIMA COURCHEVEL**  
228 Rue du Belvédère  
73120 Courchevel Méribel, France  
+41 22 779 33 33  
reservation@ultimacollection.com  
www.ultimacollection.com  
Instagram : ultimacourchevel



Ultima Collection est ravie d'annoncer la Grande Ouverture d'Ultima Courchevel le 19 décembre 2020. Le nouveau resort ultra-luxe sera lancé avec 13 chalets somptueux et une gamme d'équipements de beauté et de bien-être exceptionnelle Spa by Swiss Perfection. La Grande Ouverture suit l'achèvement à l'été 2020 du dernier lot de chalets, de 2 spas de classe mondiale, d'un lobby impressionnant, de salles de traitements, d'un restaurant pour fins gourmets et des locaux à skis pour un accès direct et privatif aux pistes, loin de la foule.

Ultima Collection is delighted to reveal the Grand Opening of Ultima Courchevel on December 19<sup>th</sup> 2020. The new ultra-luxury resort will be launched with 13 sumptuous chalets complemented by an array of exceptional beauty and wellness amenities Spa by Swiss Perfection. The Grand Opening follows the completion in Summer 2020 of the last lot of chalets, 2 world-class spas, an impressive lobby, treatment rooms, a lavish restaurant and ski rooms with direct exclusive access to the slopes, for the utmost privacy away from the crowds.